

ジャパンダイナミクス国際オープン in 糸島
JAPANDA International Open in Itoshima 要項

1. 主催：JAPANDA
2. 共催：糸島市バドミントン協会, 糸島市運動公園 後援：TeamHarris
3. 協賛：YONEX, マルキン食品, AUGANIC, オープンマインド
4. 協力：いとしま KJF クラブ, 福岡大学バドミントン部
5. 日時：2024年12月21日(土)～12月22日(日)
受付 9:00～ 開会式 9:30～ 抽選会 9:45～ 試合開始 10:00～
6. 会場：糸島市運動公園 多目的体育館 メインアリーナ8面 サブアリーナ4面
〒819-1141 福岡県糸島市蔵持 686-1 ☎092-321-1755
7. 参加予定：日本、台湾、香港、中国、フランス、シンガポール、メキシコ、アメリカ、マレーシア等
の世界中のバドミントン選手、バドミントンが好きな方
入賞賞品：YONEX のアイテム、協賛企業の賞品予定。
さらに、エントリー者全員を対象とした抽選会も開催予定！
抽選商品には YONEX ラケットや糸島の人気グルメなど、豪華商品が盛りだくさん！
※今後入賞商品や参加特典など、確定次第随時告知予定です。
8. 種目： 12月21日 男子シングルス・女子シングルス
12月22日 男子ダブルス・女子ダブルス

◎種目パターン (シングルス)	◎種目パターン (ダブルス)
A:13歳-15歳(中学生)	A:13歳-15歳(中学生)
B:16歳～18歳(高校生)	B:16歳～18歳(高校生)
C:19歳～29歳(大学生～20代)	C:19歳～29歳(大学生～20代)
D:30歳～ 全4種目	D:30歳～39歳
	E:40歳～49歳
	F:50歳～(男女分けなし)全6種目

※運営、申込状況によっては、カテゴリー変更や中止になる場合もございます。

予めご了承ください。

※この大会は中学生以上からの参加になります。その点を踏まえ適切なクラスにて申し込みをお願いします。

9. 競技規則 (公財) 日本バドミントン協会現行規定に準じる。
10. 競技方法 リーグ戦
全試合 21 点 1 ゲーム延長なし
3~4 組リーグとし、決勝 T を 1 位 2 位グループと 3 位 4 位グループに分ける
(最低でも 3~4 試合は確保できるようにします)
11. 使用シャトル 日本バドミントン協会第 1 種、第 2 種検定合格球を使用する。(ベスト 8 から第 1 種検定合格級を使用)
12. 参加資格 中学生以上
13. 参加料 ダブルス 2 人 1 組 8,000 円、シングルス 4,000 円
14. 申込方法 エントリー管理ツール(ミントン)使用 締め切り厳守
締め切り後の変更は一切受け付けません。郵送、FAX、メールでの申し込みは受付できません。
予めご了承ください。
(問合せ先) メールアドレス openmind.kk.japan@gmail.com
15. 申込期日 令和 6 年 11 月 15 日 (金) 締め切り厳守※申込状況により変更になる場合もあり
16. 組み合わせ 事務局に一任のこと
17. その他
- (1) 不参加の場合でも入金済みの参加費は返金いたしません。
 - (2) 大会参加中の事故については、主催者はその責任を負わない。(スポーツ障害保険加入をご検討ください。)
 - (3) 大会参加に際して提供される個人情報、本大会活動に利用するものとし、これ以外の目的に利用することはありません。
 - (4) 大会結果・写真等は、関連ホームページに提供・公開されることがあります。

今大会開催の想い(JAPANDA 代表：ヘンデル リン)。

若い頃、私は努力を重ねる中で、世界中の選手たちと共にトレーニングや試合をする機会を得ることができました。その経験は、私の人生に大きな影響を与え、スポーツを通じて異なる文化や背景を持つ人々と交流する素晴らしさを学びました。だからこそ、他の人々にも同じような機会を提供したい、その機会を創る側に私もなりたいという想いがあります。コーチになってからは、福岡で国際大会を開催するという夢をずっと抱いてきました。そして、多くの皆様のサポートがあり、ようやく夢の実現にむけての第一歩を歩み始めることができている。この大会を通じて、より多くの外国の方々や各地のバドミントン愛好者の皆さんが技を競い合うだけでなく、言葉や文化の違いを超えて交流し、福岡や糸島の魅力に触れ、素晴らしい思い出を作っていただきたいと願っています。

そんな想いを込めた第一回目のジャパンダイナミクス国際オープン。

初めての大会開催ですが、ぜひたくさんの皆様の参加、心よりお待ちしております。

Japanda International Open in Itoshima – 比賽須知 (中文)

1. 主辦單位：Japanda
2. 支持單位：糸島市羽毛球協會、糸島市運動公園、TeamHarris
3. 贊助單位：YONEX、Marukin Foods, AUGANIC, Open Mind
4. 比賽日期：2024 年 12 月 21 日(週六)~12 月 22 日(週日)
接待開始：9:00 開幕式：9:30 比賽開始：10:00
5. 比賽場地：糸島市運動公園 多功能體育館
主場館 8 個球場，副場館 4 個球場
地址：〒819-1141 福岡縣糸島市藏持 686-1
電話：092-321-1755
6. 參加選手：來自日本、台灣、香港、中國、法國、新加坡、墨西哥、美國等國家的羽毛球選手及羽毛球愛好者
7. 得獎獎品：預計提供 YONEX 商品及贊助商提供的獎品。此外，將為所有報名參賽者舉行抽獎活動！
抽獎獎品包含 YONEX 球拍及糸島的特色美食等豪華獎品！
※入賞獎品及參賽特典等將在確認後隨時公告。
8. 比賽項目：
12 月 21 日：男子單打、女子單打
12 月 22 日：男子雙打、女子雙打

◎比賽項目 (單打)：

- A: 13 歲-15 歲 (國中生)
- B: 16 歲-18 歲 (高中生)
- C: 19 歲-29 歲 (大學生及 20 多歲)
- D: 30 歲以上 全 4 項目

◎比賽項目 (雙打)：

- A: 13 歲-15 歲 (國中生)
- B: 16 歲-18 歲 (高中生)
- C: 19 歲-29 歲 (大學生及 20 多歲)
- D: 30 歲-39 歲
- E: 40 歲-49 歲
- F: 50 歲以上 (無性別限制) 全 6 項目

※根據運營及報名情況，可能會有比賽項目的變更或取消，敬請諒解。

※本比賽僅限國中生及以上年齡者參加，請根據自身情況報名合適的組別。

9. 競賽規則：依照日本羽毛球協會的現行規定執行。
10. 競賽方式：採用聯賽制度
全部比賽為 21 分 1 局決勝制，無延長
進行 3~4 隊聯賽，決賽分為第 1、2 名組與第 3、4 名組（至少保證 3~4 場比賽）。
11. 使用羽毛球：使用日本羽毛球協會認證的第 1 類或第 2 類合格球（進入前 8 名後使用第 1 類認證合格球）。
12. 參賽資格：國中生以上
13. 參賽費用：雙打每組 8000 日圓，單打 4000 日圓
14. 報名方式：使用「minton」報名系統，逾期恕不受理
※海外參賽者預計將於比賽當天在場地支付參賽費用。
報名截止後不接受任何更改，郵寄、傳真及郵件報名將不予受理，敬請諒解。
(詢問處) 電子郵件地址：openmind.kk.japan@gmail.com
15. 報名截止日：令和 6 年 11 月 15 日（週五）截止，逾期不予受理
16. 比賽組合：由主辦單位決定
17. 其他事項：
 - (1) 若無法參加，已繳交的參賽費用將不予退還。
 - (2) 主辦單位對比賽期間發生的事故不負責（請考慮參加運動傷害保險）。
 - (3) 參賽者提供的個人信息僅用於本次活動，並不會用於其他用途。
 - (4) 比賽結果及照片等可能會在相關網站上公開。

【本次比賽的理念】（Japanda 代表：ヘンデル・リン）

年輕時，我有幸能夠與世界各地的選手一起訓練和比賽，這段經歷對我的人生產生了深遠的影響。因此，我希望能為他人創造同樣的機會。成為教練後，我一直懷抱著在福岡舉辦國際比賽的夢想。透過這場比賽，我希望更多外國選手及來自各地的羽毛球愛好者們，不僅能切磋技藝，也能體驗福岡及糸島的魅力，留下難忘的回憶。這是第一屆 Japanda 國際公開賽，我懷抱著滿滿的期待，誠摯地邀請各位踴躍參加。

Japanda International Open in Itoshima – Event Guidelines (English)

1. **Organizer:** JAPANDA
2. **Supported by:** Itoshima City Badminton Association, Itoshima City Sports Park, TeamHarris
3. **Sponsored by:** YONEX, Marukin Foods, AUGANIC, Open Mind
4. **Date:** December 21 (Saturday) - December 22 (Sunday), 2024
5. **Venue:** Itoshima City Sports Park, Multipurpose Gymnasium
 - Main Arena (8 courts), Sub Arena (4 courts)
 - Address: 686-1 Kuramochi, Itoshima City, Fukuoka, Japan 819-1141
 - ☎092-321-1755
6. **Expected Participants:** Badminton players from Japan, Taiwan, Hong Kong, China, France, Singapore, Mexico, USA, and other countries worldwide
7. **Prizes for Winners:** Expected prizes include YONEX items and products from sponsoring companies. Additionally, a raffle will be held for all participants! The raffle prizes will include luxurious items such as YONEX rackets and popular gourmet treats from Itoshima! *Details about the prizes and participant perks will be announced as they are confirmed.
8. **Categories:**
 - **December 21:** Men's Singles, Women's Singles
 - **December 22:** Men's Doubles, Women's Doubles
 - **Age Divisions for Singles and Doubles:**
 - ◎ Category Patterns (Singles)
 - A: 13-15 years old (Junior High School)
 - B: 16-18 years old (High School)
 - C: 19-29 years old (University Students to those in their 20s)
 - D: 30 years old and above
 - Total of 4 categories
 - ◎ Category Patterns (Doubles)
 - A: 13-15 years old (Junior High School)
 - B: 16-18 years old (High School)
 - C: 19-29 years old (University Students to those in their 20s)
 - D: 30-39 years old
 - E: 40-49 years old
 - F: 50 years old and above (No gender separation)

Total of 6 categories

- *Note:* Depending on the number of registrations, some categories may be modified or canceled.
- *Important:* Participants must be middle school students or older.

9. **Conditions:**

- Event hours: 9:00 AM - 7:00 PM (both days)
- Match time: All matches will be played to 21 points with no extension, calculated at 15 minutes per game.
- Format: 4-player league matches. The top 2 advance to the winner's bracket, and the bottom 2 to the consolation bracket.

10. **Rules:** Matches will follow the current regulations of the Japan Badminton Association.

11. **Shuttles:** First and second-class certified shuttlecocks by the Japan Badminton Association will be used. From the quarterfinals onward, only first-class shuttlecocks will be used.

12. **Eligibility:** Open to participants middle school-aged and above.

13. **Entry Fee:** Doubles: 8,000 yen per pair, Singles: 4,000 yen

14. **Registration:** Through the online entry system (Minton). No postal or fax applications will be accepted.

Overseas participants are expected to pay the participation fee at the venue on the day of the event.

● **Inquiries:** Email: openmind.kk.japan@gmail.com

15. **Registration Deadline:** November 15, 2024 (Friday)

16. **Draw:** Managed by the event organizers.

17. **Additional Information:**

- (1) Participation fees are non-refundable even in the event of withdrawal.
- (2) The organizer is not responsible for accidents during the event (please consider purchasing sports insurance).
- (3) Personal information provided for this event will be used solely for event-related activities.
- (4) Event results and photos may be published on related websites.

Message from Japanda's Founder, Haendel Ling:

When I was young, I was fortunate enough to have the opportunity to train and compete with players from around the world, and that experience had a profound impact on my life. This is why I want to create similar opportunities for others. Ever since becoming a coach, I have always dreamed of hosting an international tournament in Fukuoka. Through this event, I hope that more international participants and badminton enthusiasts from various regions will not only be able to showcase their skills but also discover the charm of Fukuoka and Itoshima, creating unforgettable memories. The first Japanda International Open carries these hopes. We kindly ask for your support and cooperation in making this event a success.